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Občané na náměstí podpořili dostavbu kulturního centra 

Sdělení radnice

Kulturní centrum ve městě chceme a potřebujeme. Postavíme jej bezpečně a zodpovědně. 
Plánovaný postup a harmonogram představíme na mimořádném zastupitelstvu města 
v  březnu. Termín bude zveřejněn na webu města www.roznov.cz.                          (měú)

Podporu dostavbě kulturního centra 
v  Rožnově pod Radhoštěm můžete 
vyjádřit podpisem petice na webu: 
www.petice.com/dostavba_kc_roznov.

 � Klíčové sdělení petice:
Kultura hraje klíčovou roli v po-

době a významu města. Posiluje 
také společenské pouto, nabízí pro-
stor pro setkávání a sdílení zájmů 
a  pomáhá uchovat historii a iden-
titu města. Výstavba tak význam-
ného kulturního objektu je také 
o  odpovědnosti vedení města a za-
stupitelů za správu svěřených veřej-
ných prostředků. Vyzýváme vedení 
města, aby představilo veřejnosti 

konkrétní kroky, které povedou 
k   vyřešení situace s již rozestavě-
nou stavbou kulturního centra. Vi-
díme přitom pouze dvě možnosti:

1) Buď nejpozději do konce úno-
ra 2024 město předloží alternativní 
plán postupu se všemi dopady jak 
časovými, tak finančními, jakož 
i argumenty, že je takový plán re-
alistický, a do konce března 2024 
zorganizuje místní širokou a otevře-
nou oponenturu takového alterna-
tivního plánu.

2) Nebo město začne konstruk-
tivně spolupracovat s Archteamem 
a zahájí neprodleně výběrové řízení 

na zhotovitele stavby s tím, že jedi-
ně toto ukáže, zda příp. zhotovitel 
by měl výhrady k dokumentaci, 
resp. zda by se zavázal ke zpracová-
ní tzv. dílenské dokumentace stav-
by, a tím potvrdil, že stavbu kultur-
ního centra lze dokončit.

Apelujeme na radu města, za-
stupitele, ale také na členy výborů 
a  komisí, aby společně přijali jed-
notný postup napříč politickým 
spektrem, a tak vyřešili patovou 
situaci, do které se dostala roze-
stavěná stavba kulturního centra 
v   Rožnově pod Radhoštěm. Zá-
roveň vyzýváme vedení města, 
aby o kulturním centru veřejnost 

informovalo vyváženě.  K  příspěv-
kům a reportážím na toto téma by 
měly být vždy zmíněny i názory 
opozičních  politiků nebo odborné 
veřejnosti. Chápeme, že vedení 
má mocenské právo ovládat měst-
ské  informační kanály, ale součas-
né jednostranné ovlivňování názo-
ru obyvatel odporuje demokratické 
diskuzi a objektivnímu informová-
ní veřejnosti.

Za organizátory 
Setkání na podporu dostavby KC 

ve čtvrtek 8. února 
(videozáznam viz QR kód)

Jan Měrka, Lenka Vičarová 
a  Jiří Študent

Na setkání na Masarykově náměstí 8. února 2024 zazněly hlasy odborníků — manažerů, stavařů i právníků. Setkání nastavilo zrcadlo 
současnému vedení města, které, podle názorů podporovatelů dostavby kulturního centra, trpí paralýzou z analýzy, a právě díky váha-
vému postoji a nerozhodnosti současné koalice je stavba od konce roku 2022 zastavena. Podle názorů odborníků je nyní nejlepším 
a  nejekonomičtějším řešením dokončit již rozestavěnou stavbu podle vítězného návrhu architektonického studia Archteam, který vze-
šel z architektonické soutěže v roce 2017. Město by mělo najít společnou řeč s projektantem, zakomponovat v součinnosti s ním do 
projektové dokumentace případné úpravy a poté bez odkladu vypsat výběrové řízení na zhotovitele stavby. Výstavba kulturního centra 
a  předchozí rekonstrukce kina (web): tka.cz/kino/rekonstrukce-kina-panorama.


